
Beste meneer Buskermolen, 

In de afgelopen jaren is mijn interesse in dans ontzettend gegroeid, toen ik acht jaar geleden mijn 

eerste dansschool binnenliep had ik nooit verwacht ooit deze brief te moeten schrijven. Gedurende 

deze acht jaren, hebben mijn partner en ik ons een pad door het Nederlandse en internationale 

wedstrijdveld heen gebaand, wat ervoor heeft gezorgd dat we nu Nederlandse finalisten bij de WDC 

zijn, in de nationale selectie zitten en door de bond worden uitgezonden naar het WK.  

Afgelopen jaar hebben wij in Londen gewoond om fulltime te dansen onder begeleiding van de beste 

trainers en leraren die de wereld te bieden heeft. Om de lessen die we daar volgden en de 

wedstrijden over de hele wereld te kunnen bekostigen heb ik bij verschillende dansscholen in Londen 

lesgegeven. Van groepslessen, tot privélessen, van bruidsparen tot wedstrijdparen, ik heb in dat jaar 

vrijwel alle soorten dansers langs zien komen.  

Dit jaar ben ik weer begonnen met studeren in Delft, waar ik ook mijn Bachelor heb voltooid aan de 

faculteit van Werktuigbouwkunde. Ik studeer nu Management of Technology aan de faculteit van 

Techniek, Bestuur en Management. Omdat de combinatie van dansen op hoog niveau en studeren 

aan de Technische Universiteit van Delft af en toe wat uitdagend kan zijn, heeft de universiteit mij 

een topsportverklaring toegekend, onderbouwd vanuit Den Haag Topsport. Dit zorgt voor extra 

flexibiliteit in mijn curriculum, iets wat van groot belang is in mijn tijdsindeling.  

Omdat mijn tijd gelimiteerd is, ben ik kritisch op eventuele werkmogelijkheden, u kunt zich wellicht 

voorstellen dat ik niet mijn tijd ga verdoen bij de plaatselijke supermarkt. Echter, heb ik lesgeven in 

Londen zo leuk gevonden dat ik daar graag een uitzondering voor maak. Het enthousiasme van 

leerlingen en de veelzijdigheid van klanten werkt aanstekelijk.  

Sinds de vierde klas van de middelbare school geef ik bijles in wiskunde en natuurkunde, iets wat ik in 

Londen heb voortgezet door les te geven aan middelbare scholieren en universitaire studenten. Ik 

ben dus al jaren betrokken bij een leerproces dat niet voor iedereen even makkelijk gaat. Het geduld 

en de analytische, gestructureerde aanpak die daarvoor nodig is, heb ik gemakkelijk kunnen vertalen 

naar dansles, waar dezelfde eigenschappen van groot belang zijn. Ik geef les vanuit een klassiek-

Engelse, technische achtergrond met een nadruk op correcte techniek.  

Ik hoop van harte dat u mijn sollicitatie in overweging neemt en kijk ernaar uit u te ontmoeten. 

 

Hartelijke groet, 

 

Reynier Burnaby Lautier 

 


